
Geachte Raadsleden, 
 
Maandag j.l zijn er verschillende opmerkingen gemaakt over de evaluatie van het  nieuwe afvalbeleid. 
Daar nog niet alle cijfers over 3013 beschikbaar zijn en ik de conclusie heb getrokken dat u graag 
informatie wilt hebben, doe ik u een tussen evaluatie doen toekomen ( zie bijlage). 
 
De reden dat het college nog niet met een voorstel bij u als Raad is gekomen over de invoering van de 
2e fase van het nieuwe afval beleid heeft te maken dat er nog geen akkoord is over het definitieve 
verpakkingsconvenant. 
Dit houd in de praktijk in dat er nog geen groen licht is, dat naast het plastic wat nu al apart wordt 
ingezameld, dat de melk en sappakken, blik, kleine huishoudelijke apparatuur en  
mogelijk textiel met dit plastic ingezameld kan worden. 
 
Zodra hier meer duidelijkheid is zullen wij als college met een voorstel bij u als Raad komen voor de 2e 
fase. 
 
In het vertrouwen u hierbij voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
Met vriendelijke groeten, 
Klaas Agricola 
Wethouder 
 


